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Van: Movie Unlimited  
Verzonden: zondag 26 mei 2019 15:36 
Aan: Griffie Zevenaar 
CC: Movie Unlimited  
Onderwerp: Filmhuis Zevenaar versus Movie Unlimited Zevenaar 
	
Geachte	mevr.	Hondelink‐Rinsma,	
	
Onderstaand	treft	u	een	brief	en	de	nodige	bescheiden	(zie	bijlage)	van	mij	aan	de	Gemeenteraad	van	Zevenaar	aan.	Wilt	u	voor	mij	regelen	dat	alle	
gemeenteraadsleden	hier	een	exemplaar	van	ontvangen?	Graag	nog	even	een	reactie	hierop!	
	
Met	vriendelijke	groet,	
	
 

Aan de leden van de Gemeenteraad Zevenaar 
 
In de commissievergadering van 21 mei jl. heb ik mijn zorgen uitgesproken over de (toekomstige) filmprogrammering van het Filmhuis Zevenaar. 
Voor alle duidelijkheid: ik heb niets tegen het filmhuis vermits zij zich houdt aan haar statutaire doelstelling: “het organiseren van openbare 
filmvoorstellingen van overwegend films die in principe niet de aandacht krijgen in de bioscoop die ze verdienen en/of films die niet behoren tot 
de commerciële films, welke worden vertoond in commerciële bioscopen”. Naar mijn mening kan “bij een goede programmering” een Filmhuis 
zeker een goede aanvulling op een commerciële bioscoop zijn. 
 
Helaas blijkt (en zeker de laatste jaren) dat het Filmhuis Zevenaar steeds vaker films vertoont die niets, maar dan ook helemaal niets, met 
filmhuisfilms te maken hebben.  U kunt daarbij denken aan alle kinderfilms (niet zijnde educatieve films) en commerciële films,zoals bijvoorbeeld 
maar niet beperkt tot: Doris;Johnny Enlish; Bridget Jones enz. Deze films zijn zeker “geen aanvulling op het bestaande filmaanbod”. Met het 
Filmhuis Zevenaar zijn een aantal gesprekken geweest om hier voor de toekomst blijvende afspraken over te maken. Natuurlijk zijn er jaarlijks altijd 
wel (op één hand te tellen) films die zowel voor het Filmhuis als voor Movie Unlimited geschikt zijn. Dit hoeft echter geen enkel beletsel te zijn om 
duidelijke afspraken t.a.v. de programmering te maken. Een enkele uitzondering kan daarvoor geen belemmering zijn! Het Filmhuis Zevenaar wil 
zich echter niet binden aan duidelijke afspraken hieromtrent. Het Filmhuis is van mening dat zij kinderfilms en commerciële films (eventueel in de 
“second run”) moet kunnen blijven vertonen. Onder het laatste wordt (in dit geval) verstaan: commerciële films vertonen die  bij een commerciële 
bioscoop  “uitgedraaid” zijn. Voor ons is dit onaanvaardbaar. Het Filmhuis Zevenaar ontvangt van de gemeente Zevenaar subsidie en werkt 
uitsluitend met vrijwilligers. Van eerlijke concurrentie is derhalve geen sprake. Ook de huur in Hal 12 is niet commercieel. Geen enkele 
professionele verhuurder bouwt en richt een bioscoop in om deze aan een Stichting (zonder enige financiële garantie)  te verhuren. De huurprijs 
versus de reëel gemaakte kosten blijven diffuus. Voor mij hoeft de huurprijs overigens niet marktconform te zijn. Immers, hoe meer marktconform 
hoe meer het Filmhuis gedwongen wordt om commerciële film te vertonen.    
 
Het Filmhuis Zevenaar verhuist binnenkort naar Hal 12 en gaat dan van één naar twee (of zelfs drie) zalen. Het risico van oneerlijke concurrentie 
wordt hiermede alleen maar groter. De gemeente Zevenaar faciliteert het Filmhuis  Zevenaar in deze en heeft daardoor ook een 
verantwoordelijkheid ten aanzien van de bestaande bioscoop. Ruim drie jaar geleden heb ik hier bij het College  al aandacht voor gevraagd. Helaas 
heeft dit nog steeds niet geresulteerd in duidelijke afspraken. Wel gesprekken met diverse wethouders (mevr. Norel, mevr. v.d. Werf en mevr. van 
Loon); het ambtelijk apparaat, het filmhuis tot zelfs een Mediation’.  Helaas alles zonder resultaat! Niet zo verwonderlijk, omdat de gemeente 
Zevenaar weigert druk op het Filmhuis Zevenaar uit te oefenen. En waarom zou het Filmhuis Zevenaar uit zichzelf zich beperkingen opleggen? Al 
drie jaar lang vraag ik de gemeente om druk op het filmhuis uit te oefenen om een convenant te ondertekenen. De gemeente kan dit convenant 
opnemen in de huurovereenkomst. De voorgaande wethouders waren hiertoe wel bereid. Mevr. van Loon ziet deze noodzaak echter niet. Dit 
bleek ook tijdens de commissievergadering. Enerzijds geeft mevr. van Loon aan dat zij er alles aangedaan heeft om tot een convenant te komen 
(behalve om dit bij het Filmhuis af te dwingen), anderzijds stelt mevr. van Loon dat het Filmhuis juist een versterking kan zijn. In een gesprek op 5 
april jl. kreeg ik meer de indruk dat zij het allemaal maar “gezeur” vond. Tijdens de commissievergadering werd door een commissielid gesteld dat 
hij “het niet de taak van de gemeente vond om toe te zien op de programmering van het Filmhuis”. Een begrijpelijke opmerking, maar het is zeker 
niet de taak van een gemeente om concurrentie t.o.v. een commerciële bioscoop te faciliteren. Nu de gemeente Zevenaar dit wel doet heeft zij 
ook de taak om concurrentie tussen het Filmhuis en de commerciële bioscoop te voorkomen.   
 
De gemeente Zevenaar is met Hal 12 een ongewis avontuur ingestapt. Zo bleek al tijdens uw commissievergadering. Die € 70.000,‐ aan extra 
kosten i.v.m. de akoestiek waren die noodzakelijk voor het Filmhuis? Zo ja, hoe worden deze doorberekend? Het gehele plan berust op aannames. 
De exploitatie van de horeca zal de volgende tegenvaller worden. Het is echter niet aan mij om hierover te oordelen. Wel wijs ik u erop dat mij is 
gebleken dat er een onjuiste afschrijvingsmethodiek wordt gehanteerd. Deze afschrijving is wel conform, zoals deze op gemeentelijk niveau 
gebruikelijk is, maar deze is voor een bioscoop dan wel voor een horecavoorziening volstrekt onjuist. Dit heeft als consequentie dat de verhuurder 
(Gemeente Zevenaar) al zaken moet gaan vervangen nog voordat de afschrijvingstermijn is verlopen. Dit betekent dat na ca. 7 jaar opnieuw 
geïnvesteerd moet worden, zonder dat deze kosten door extra huurinkomsten wordt gecompenseerd.    
 
.Hoe nu verder? Ik verzoek u, als Raad,  het College de opdracht te geven om bij het Filmhuis de bereidheid af te dwingen om een convenant met 
Movie Unlimited Zevenaar te sluiten. Een convenant, waarin duidelijk staat omschreven dat “het “gemeentelijk” filmhuis zich in de toekomst 
onthoudt van het vertonen van commerciële films. Indien uw College hiertoe niet bereid is, dan verzoek ik  u het College opdracht te geven om 
Movie Unlimited Zevenaar dienovereenkomstig te informeren. Na drie jaar heb ik nog steeds geen officiële reactie van de Gemeente Zevenaar 
ontvangen. Ondanks mijn vele reminders hiertoe!  Indien er geen nadere afspraken worden gemaakt dan ga ik mij beraden over de nieuwe 
situatie. De gevolgen kunnen juridisch zijn ( bezwaarschriftencommissie; Wet Markt en Overheid; Drank‐ en horecawet (ontbreken APV). Indien 
het Filmhuis Zevenaar volhardt in het vertonen van  kinderfilms en commerciële (senioren) films dan sluit ik echter ook niet uit dat wij de bioscoop 
gaan sluiten. Ik wijs u erop, dat de gehele inventaris van de bioscoop is ondergebracht in een ander entiteit. De gehele inventaris kunnen wij zo 
verplaatsen naar een andere bioscoop. Eventuele sluiting zal dan ook alleen gevolgen hebben voor de exploitatie BV. De sluiting zal niet alleen 
gevolgen hebben voor onze medewerkers, maar ook voor de horeca op het Marktplein en in het algemeen de uitstraling van de gemeente 
Zevenaar. Movie Unlimited Zevenaar is nog altijd de grootste publiekstrekker van Zevenaar!   
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Rest mij nog te vermelden dat ik buitengewoon teleurgesteld ben in het niet doortastend optreden van uw College. 
 
In de bijlagen treft u een kleine “bloemlezing” van de correspondentie met uw College dan wel het Filmhuis aan. Zijn er nog vragen dan kunt u 
contact met mij opnemen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
directie/algemene zaken 
 
 
 

	
	
Tel:	0528‐227818	
Fax:	0528‐220052	
	
sm@baristacafezwolle.nl	/	sm@mubioscopen.nl	/		
www.baristacafezwolle.nl	/	www.movieunlimitedbioscopen.nl	/	www.tnoord.nl	
	
 
 
 

Naam‐ en mailgegevens kunnen worden opgevraagd bij de griffie 
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